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Dagsorden 

Århus, den 28. maj 2010 

 

 

 

Der indkaldes hermed til bestyrelsesmøde 

 

tirsdag den 8. juni kl. 15.00 – 17.30 

 

med følgende dagsorden: 

 

1. Godkendelse og underskrivelse af referaterne fra den 15. marts og 19. april 2010  

 

Beslutningspunkter: 

 

2. Valg af formand for perioden 1.5.2010 – 1.5.2014 

Mette Ebbesen genopstiller. 

 

3. Byggeprojektet 
Principgodkendelse af projektet. Rektor ønsker bestyrelsens tilsagn om at kunne gå videre 

med projektet. 

 

4. Reklameskilte på Randersvej 

Årsindtægt ca. 41.000 kr. Rektor anbefaler, at vi opsiger kontrakten. 

 

Drøftelsespunkter: 

 

5. Lånesagen 

Opdatering af hvor langt vi aktuelt er nået med Nordea. 

 

6. Ansøgertal til hf og stx 

Der orienteres om de dagsaktuelle tal. Vi regner med at få 13 hf-klasser og 2-3 studenter-

klasser. Herudover gsk på næsten samme niveau som i år. 

 

7. Økonomiske nøgletal maj 2010 – bilag 

 

8. Århus med bolle-å eller dobbelt-a 

Skal vi bevare stavemåden i skolens navn, eller skal vi fremover have et dobbelt-a? 

 

Orienteringspunkter: 

 

9. Påbuddet fra Arbejdstilsynet 

Arbejdet er integreret i det samlede byggeprojekt. 

 

10. De midlertidige pavilloner 

Orientering om tilladelser mv. 
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11. Status på skøde 

Skødet er nu underskrevet af Århus Akademi og sendes til tinglysning. 

 

12. Personalesituationen  

Der gives en mundtlig orientering. 

 

13. Præsentation af den nye leder  

Vi har ansat Tove Møller, 49 år, der kommer fra en stilling som uddannelsesleder og ud-

viklingschef ved Mariagerfjord Gymnasium. Tove er cand.mag. i dansk og spansk og har 

desuden studeret statskundskab. 

 

14. Udvalgsårsberetninger 2009/10 -bilag 

Hovedudvalgenes årsberetninger. 

 

Punkter i øvrigt: 

 

15. Eventuelt 

 

 

Næste møde: Forslag – mandag den 6. september 2010 kl. 15.00. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Mette Ebbesen     /      Hans Chr. Risgaard 

                                                     formand                         rektor 

 

 

 

 

Punkt til 1. møde efter sommerferien: APV 


